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Abstract (en)
The electroacoustic miniature transducer (1) has a polyhedral housing module (2) and elastic with a holding unit (3) made from rubber. The housing
module and holding unit are formed such that, the holding unit is connected with front surface (4) of the housing module. The holding unit is
vulcanized on the housing module. An independent claim is included for a holding framework for the attachment of an electroacoustic miniature
transducer.

Abstract (de)
Die Erfindung gibt einen elektroakustischer Miniaturwandler (1) für Hörgeräte an. Dieser umfasst ein vielflächiges Gehäusemodul (2) und ein
elastisches Haltemittel (3), wobei das Gehäusemodul (2) und das Haltemittel (3) derart ausgebildet sind, dass das Haltemittel (3) mit ausschließlich
einer einzigen Fläche (4) des Gehäusemoduls (2) verbunden ist. Dadurch kann trotz elastischer Halterung die Baugrüße eines Miniaturwandlers
verringert werden.
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